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Zápis ze schůze dne 26.11.2024 

Účastníci: 

Výbor: Řezníčková, Carda, 
Předsedové: Snopková, Mikušinec, Stossová, Kefurt, Krobot, Šťastný, Boháček, 
                       Hložek, Flégrová, Ivanová, 

Kontrolní komise: Bártová, Mrázková, Fedoulová 
Omluveni: Rathouský, Šipošová, Kellnerová – emailem dala plnou moc p.Stossové 
 

1) Rozpočet na rok 2025 (kontrola co se již udělalo v roce 2024 a co se přesouvá na rok 2025) 
- Ploty hotové na osadě č.1, č.2, č.5 - zbytek prací se bude dodělávat během roku, popří-

padě se budou přesouvat na rok 2025 

- Nabídka materiálu na vrata na ZO – p. Hůlka – deska 1300,- + barvy-čekáme na email 

od p. Hůlky, kde bude stanovená nabídka 

- Rozpočet na rok 2025 nebyl panem Cardou – technikem ZO předán.   

- Osada č.13 - stále se hledá tlaková nádrž na vodu – již akutní stav 

       2)    HFV 
- Dle hospodáře p. Rathouského by bylo potřeba zvednout cenu HFV. Ano, cena za vodu 

se od p. Červenky zvedla od roku 2024 z 21,- Kč na 30,- Kč/m3, a také DPH se změnilo 

z 15 % na 21 %, ale toto není důvod zvednout cenu na rok 2025, neboť rezervy jsme 

tvořili v předešlých letech. 
- Je potřeba to vzít v úvahu do budoucna, že tato skutečnost může nastat. 

- Prostředky na HFV jsou ještě z dob, kdy nám původní výbor zvedl HFV a také se bude 

čerpat z peněz, které jdou z fondu oprav a režie – které nebyly čerpány. 

- Předsedové osad odsouhlasili, že cena HFV zůstává stejná, tedy 5Kč za m2 na rok 2025 
       3)   Ples 

- I letos se bude připravovat ples již v řadě 53. Zahrádkářský ples, který se bude konat 

dne 8.3.2025 od 20hod ve Společenském domě. Ples bude začínat opět od 20hod. 
Informace zašlu opět v samostatném emailu. 

- Dohodli jsme se, že se zvolí “plesový výbor”, práce kolem toho se rozdělí, aby měli 

možnost se zúčastnit všichni, kteří mají chuť se zapojit. 

- Prosíme tedy – pokud se ještě někdo chce přidat, zavolejte nebo napište na email. 

- Plesový výbor: Rathouský, Stossová, Bártová, Kellnerová, Ivanová, Řezníčková 
 

     4)   Dořešení neoprávněného financování pokácení stromů na osadě č.8 z minulé schůze ze dne            
            17.9.2024 

- Již na minulé schůzi se řešilo neoprávněné proplacení faktury za pokácení stromů ze dne 

31.1.2024 na částku 20.297,75Kč na osadě č.8 původním výborem.   

- Pan Boháček předložil až 17.9.2024 podepsaný dokument o odsouhlasení kácení a 

financování stromů na osadě č. 8, a to čtyřmi statutárními členy výboru ( p.Hůlka, 

p.Carda, p.Rathouský a pí.Lukešová).  Tento dokument do této doby nebyl řádně a 

předem projednán, ani předložen. Jak již bylo uvedeno v zápise ze dne 17.9.2024, paní 

Řezníčková o celé situaci nebyla informována. 

- Náklady za neoprávněné financování pokácení stromů uhradí členové ZO ještě tento rok 

2024 se splatností do 14dní od vystavení faktury, kteří neoprávněně odsouhlasili 

financování a kácení a to: p. Carda, p. Rathouský, pí. Lukešová, p. Hůlka.  

- KK oprávněně zpochybňuje platnost tohoto dokumentu a na základě porušení stanov 

předkládá návrh na odvolání viz. níže. 

- KK podává návrh na odvolání dvou členů z výboru, a to jmenovitě p. Rathouského 

p. Cardy , dle ust. § 8 odst. 1-3 písem. d) stanov.  – závažné porušení povinnosti člena 

statutárního orgánu. 
 

Hlasování pro odvolání dvou členů výboru -p. Cardy a p. Rathouského 

- Pro: Šťastný, Mikušinec, Kefurt, Krobot, Řezníčková, Flegrová, Kellnerová, Stossová, 

Snopková 
- Proti: Boháček 

- Zdržel se: Hložek, Ivanová 
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     5)    Diskuse -     inspirace pro všechny, že by se mohl v r. 2025 uskutečnit jarmark na ZO – pí. Stossová 
                    předloží návrh na realizaci. 

- Pí. Stossová jako nově zvolená členka Územní rady Mělník nás informovala o dotaci, 

která nám byla přerozdělena z fondu ČZS v hodnotě 5000Kč, bude připsána na účet do 

konce roku 2024. 

- Pan Boháček – předseda osady č.8 informoval o vrácení částky 25.000Kč za druhé el. 

připojené místo do chatiček na osadě č.8.  Zašle rozpis na jednotlivé členy z této osady, 

který bude vyúčtován společně s předpisem nájmu pro rok 2025. 
- Pan Hložek požádal o opravu části branky do osady(vyřezat kus, který je poškozen rzí a 

navařit místo něj nový a ošetřit, tak aby se koroze neobjevila znovu a kdyby jo tak co 

nejdéle). 

- KK a předseda organizace pí. Řezníčková se domluví na termínu kontroly pokladny 

k 31.12.2024. Následně v 03/2025 proběhne celková kontrola drobného majetku a účet-

nictví dle Metodického pokynu k činností kontrolních komisí ČZS. 

 
  

 

 


